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Protokół Nr: XXXVI/2022 

 

Nazwa sesji:  XXXVI zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  28.10.2022 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  08:31 

Godzina zakończenia:  09:37 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Antoni Mach 

2. Piotr Jacyk 

3. Józef Litwiński 

4. Zenon Kociołek 

5. Waldemar Sęga 

6. Stanisław Mątkowski 

7. Franciszek Bajan 

8. Ryszard Osowski 

9. Krzysztof Gujda 

10. Wiesław Kuterbach 

11. Bogusława Lichacz 

12. Ryszard Pietrucha 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 12 (zał. Nr 1). 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do porządku obrad: W punkcie 14 Podjęcie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad (zał. Nr 2). Pan wójt A. Hawrylak zgłosił 

wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: w punkcie 14 Podjęcie uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. Wniosek formalny poddano pod głosowanie. 

Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punku do porządku obrad: w punkcie 14 Podjęcie uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok przyjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 
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Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 4). Przewodniczący 

Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy Pan P. Jacyk 

przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za podjęciem uchwały. Pytań 

i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Wielkie Oczy na 2022 rok podjęto nie jednogłośnie: za 11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 91,67% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 8,33% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 
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Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Budowę biologicznej oczyszczalni ścieków dla 

potrzeb Publicznej Szkoły Podstawowej w Łukawcu„ 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2022 z przeznaczeniem na "Budowę biologicznej oczyszczalni ścieków dla potrzeb Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Łukawcu” (zał. Nr 5). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Budowę biologicznej oczyszczalni ścieków dla potrzeb 

Publicznej Szkoły Podstawowej w Łukawcu” podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Budowę biologicznej oczyszczalni ścieków dla 

potrzeb Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Wielkich Oczach (sieć kanalizacyjna)„ 
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Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2022 z przeznaczeniem na "Budowę biologicznej oczyszczalni ścieków dla potrzeb Zespołu Szkolno- 

Przedszkolnego w Wielkich Oczach (sieć kanalizacyjna)” (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Budowę biologicznej oczyszczalni 

ścieków dla potrzeb Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Wielkich Oczach (sieć kanalizacyjna)” podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Budowę biologicznej oczyszczalni ścieków dla 

potrzeb Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Wielkich Oczach„ 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2022 z przeznaczeniem na "Budowę biologicznej oczyszczalni ścieków dla potrzeb Zespołu Szkolno- 

Przedszkolnego w Wielkich Oczach” (zał. Nr 7). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 

głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Budowę biologicznej oczyszczalni ścieków dla potrzeb 

Zespołu Szkolno- Przedszkolnego w Wielkich Oczach” podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Wykonanie dokumentacji projektowej na 

budowę biologicznej oczyszczalni ścieków dla potrzeb budynku ośrodka zdrowia w Łukawcu". 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2022 z przeznaczeniem na "Wykonanie dokumentacji projektowej na budowę biologicznej oczyszczalni 

ścieków dla potrzeb budynku ośrodka zdrowia w Łukawcu"(zał. Nr 8). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Wykonanie dokumentacji 

projektowej na budowę biologicznej oczyszczalni ścieków dla potrzeb budynku ośrodka zdrowia 

w Łukawcu" podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 
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Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Wykonanie dokumentacji projektowej na 

budowę sieci kanalizacyjnej dla potrzeb budynku ośrodka zdrowia w Wielkich Oczach" 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2022 z przeznaczeniem na "Wykonanie dokumentacji projektowej na budowę sieci kanalizacyjnej dla 

potrzeb budynku ośrodka zdrowia w Wielkich Oczach"(zał. Nr 9). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Wykonanie dokumentacji 

projektowej na budowę sieci kanalizacyjnej dla potrzeb budynku ośrodka zdrowia w Wielkich Oczach" 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Budowę Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów 

Komunalnych w miejscowości Żmijowiska„ 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2022 z przeznaczeniem na "Budowę Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 

w miejscowości Żmijowiska” (zał. Nr 10). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok 
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budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Budowę Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych 

w miejscowości Żmijowiska” podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Budowę i modernizację infrastruktury 

oświetlenia ulicznego„ 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 

2022 z przeznaczeniem na "Budowę i modernizację infrastruktury oświetlenia ulicznego” (zał. Nr 11). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zaciągnięcie zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy 2022 z przeznaczeniem na "Budowę 

i modernizację infrastruktury oświetlenia ulicznego” podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

13. Podjęcie uchwały zmieniająca Uchwałę Nr V/50/2022 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr V/50/2022 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy (zał. Nr 12). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę 

zmieniającą Uchwałę Nr V/50/2022 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 13). Pan 

radny P. Jacyk zapytał z tytułu sprzedaży jakich majątków zaplanowano kwotę 453 tys. zł na 2024 rok. 

Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że z tytułu sprzedaży drewna i działek. Poddano uchwałę 
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pod głosowanie. Uchwałę w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok (zał. Nr 14). Pytań i dyskusji nie 

było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 

2022 rok podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 
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Ryszard Pietrucha Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w 

miejscowości Potok Jaworowski. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu kierownikowi referatu M. Janeczko, który 

przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Potok Jaworowski (zał. Nr 15). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości Potok Jaworowski 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu kierownikowi referatu M. Janeczko, który 

przedstawił uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość (zał. 
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Nr 16). Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy Pan P. Jacyk przedstawił stanowisko członków komisji, którzy byli jednogłośnie za 

podjęciem uchwały. Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

18. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

 

- w posiedzeniach rady gminy, 

- w posiedzeniu członków LGD Lubaczów, 

- w spotkaniu dotyczącym dofinansowania PKS Jarosław, 

- w spotkaniu dotyczącym kolejnego przetargu na drogę na ul. Kazimierza prowadzonym przez powiat. 

 

Pan wójt A. Hawrylak nadmienił, że rozstrzygnięty został przetarg na odbiór odpadów, cena to ok 

730 tys. zł. Poinformował również, że przetarg na oczyszczalnie dla budynku Urzędu Gminy zmieścił się 

w zakładanej kwocie oraz zakończyła się modernizacja instalacji elektrycznej w budynku Urzędu Gminy 

(zostały wyniesione liczniki oraz wewnętrzne linie zasilające, zamontowane nowe tablice rozdzielcze 

i instalacja fotowoltaiczna), aktualnie zostaną złożone dokumenty do PGE w celu zamontowania 

licznika dwukierunkowego tak aby instalacja mogła działać i przynosić oszczędności. Rozpoczęły się 

prace rozbiórkowe starej sali gimnastycznej, w związku z czym staramy się odzyskać jak najwięcej 

materiałów, okna, drzwi, blachę, kaloryfery itp. Poinformował, że w przypadku kiedy hałas podczas 

wyburzeń będzie uniemożliwiał prowadzenie zajęć lekcyjnych możliwe będzie przejście uczniów na 

naukę zdalną. W związku z tym, że zaczyna się sezon grzewczy wójt przypomniał o kontroli przewodów 

kominowych aby uniknąć zapalenia się sadzy w kominie. Pan wójt A. Hawrylak poinformował, że od 
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wiosny tego roku prowadzona jest sprzedaż drewna opałowego, które przeznaczone jest tylko dla 

mieszkańców naszej gminy. Mimo drastycznych podwyżek cen drewna postanowił pozostawić cenę na 

niskim poziomie. Należy pamiętać jednak, że drewno zakupione w tym roku musi zostać prze 

sezonowane odpowiednio do jego gatunku. Podziękował również za przegłosowanie uchwały 

z przeznaczeniem 20 tys. zł na dodatkową zrywkę przez co otrzymamy dodatkowe 200 m3 drewna na 

opał. 

Zakończył się audyt działek pod względem możliwości montażu przydomowych oczyszczalni 

ścieków. Po wstępnej analizie firma wskazała kilkanaście działek, na których nie ma możliwości ich 

umieszczenia. Głównym powodem był wysoki poziom wód gruntowych oraz zbyt bliska odległość od 

studni. Aktualnie czekamy na kompletny PFU potrzebny do przygotowania przetargu. Równolegle 

przygotowujemy trzeci nabór na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków, której wstępny 

regulamin został przedstawiony na komisji i zaakceptowany. Jego uruchomienie planowane jest po 

kompletnym zatwierdzeniu listy osób z drugiego naboru tak aby mieszkańcy dokładnie wiedzieli, 

z którego naboru będą mogli skorzystać. Z trzeciego naboru będzie mógł skorzystać każdy mieszkaniec 

posiadający dom na naszym terenie. Więcej o tym naborze będziemy informować na naszej stronie 

internetowej, w gazetce, na Facebooku i poprzez system sms. 

Pan radny P. Jacyk zapytał czy można się starać o odszkodowanie w związku ze zniszczeniem 

przystanku w Kobylnicy Wołoskiej oraz poprosił o zgłoszenie do powiatu potrzeby usunięcia drzewa 

przy drodze powiatowej, którego korzenie niszczą asfalt. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że 

zniszczenie przystanku zostanie zgłoszone na policję i wówczas będzie można się ubiegać 

o odszkodowanie, natomiast jeśli chodzi o drzewo to wniosek o usunięcie drzewa zostanie 

wystosowany do Zarządu Dróg Powiatowych. 

Pan radny R. Osowski uściślił, że w projekcie budowy oczyszczalni przy szkole w Wielkich Oczach 

zawarta jest również budowa sieci kanalizacyjnej do bloków, w związku z czym mieszkańcy bloków 

zostanął podłączeni do szkoły. Podkreślił również, że przy Ośrodku Zdrowia w Wielkich Oczach nie 

będzie budowana oczyszczalnia ścieków ponieważ ośrodek zostanie również podłączony do 

oczyszczalni przy szkole. Pan radny R. Osowski zapytał czy coś się zmieniło jeśli chodzi o przebudowę 

drogi powiatowej Szczutków-Wielkie Oczy-Granica Państwa. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że 

firma, która projektuje tą drogę ma u nas jeszcze kilka innych dróg. Aktualnie ten projektant zaczął 

wysyłać nam materiały odnośnie pozostałych dróg, jesteśmy w stałym kontakcie ale jeśli dłużej będzie 

zwlekał z tym odcinkiem drogi to będziemy zmuszeni zrezygnować z tej firmy. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

19. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan sołtys wsi Łukawiec S. Mokrzycki podziękował za wykoszenie zakrzaczeń i traw w Łukawcu 

w przysiółku Tarnawskie. 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

20. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 9:37. 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 


